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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                                                                                                                                
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą pomysłu zakupu autobusów 
elektrycznych. Ostatnio pojawiła się informacje, że chcemy na ten cel wydać ponad 50 
milionów złotych i staramy się o dofinansowanie. Jak to się ma do tego, że tarnowska 
komunikacja miejska jest w odwrocie – są cięcia linii, kursów i forsowane są podwyżki 
biletów? Jak to się ma do bezpieczeństwa – widzimy jak wygląda gaszeniu pożaru 
samochodów elektrycznych, a jak dopiero może wyglądać pożar elektrycznego autobusu! 
Czy pomysł wymiany taboru był konsultowany z Państwową Strażą Pożarną pod kątem 
bezpieczeństwa i procedur gaszenia pożaru tego typu pojazdów?         
                                                                                          

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

   /-/ Angelika Świtalska

                                                                                                                                                                
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a

                                                    


